

**Nipissing Central Railway – Three Year Network Plan as of January 20, 2025**

Nipissing Central Railway operates on the Kirkland Lake subdivision, between mile 0.0 at Swastika Junction (Ontario) and mile 60.04 at Noranda (Quebec).

Pursuant to Section 141 of the Canadian Transportation Act, Nipissing Central Railway's Three Year Network Plan currently indicates that within the next three years, the railway company has no intention to discontinue operations on this line.

**Nipissing Central Railway Company – Plan triennal du réseau ferroviaire au 20 janvier 2025**

La Nipissing Central Railway Company mène ses activités sur le territoire de la subdivision Kirkland Lake, entre le point milliaire 0,0 à la jonction de Swastika (Ontario) et le point milliaire 60,04 à Noranda (Québec).

Conformément à l'article 141 de la *Loi sur les transports au Canada*, le plan triennal du réseau ferroviaire de la Nipissing Central Railway Company indique actuellement que la compagnie ferroviaire n'a pas l'intention de cesser ses activités sur cette ligne au cours des trois prochaines années.